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REFERAT AF UDSKUDT ORDINÆR 

GENERALFORSAMLING 
Tirsdag d. 10 September kl. 19.00 2020 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Udover bestyrelsen var omkring 12 personer mødt frem til årets generalforsamling,  

som blev gennemført i overensstemmelse med vedtægterne, bortset fra det udskudte 

tidspunkt for afholdelse, som skyldtes Covid-19 situationen. 

 

1. Som dirigent valgtes Jens Hæsum, der som sin første gerning konstaterede, at 

generalforsamlingen var  lovligt indkaldt. 

 

2. Herefter valgtes  to stemmetællere. 

 

3. Dernæst fulgte bestyrelsens beretning v/formanden. Beretningen er lagt ud på 

Hjemmesiden. 

 

4. Kassereren, Tommy Apel, gennemgik regnskabet , som blev godkendt.  

 

5. a) Bestyrelsen foreslog at lade vandprisen stige. Der var en del diskussion af, 

hvilket niveau, der er ønskeligt, og det blev besluttet at udskyde beslutningen 

til næste ordinære generalforsamling også i betragtning af de udgifter forslag b. 

eventuelt måtte medføre. 

b) Thomas Poulsen foreslog at vandværket skulle overgå til elektroniske 

vandmålere. Thomas gennemgik omhyggeligt de fordele, der er ved at indføre 

elektronik og gav generalforsamlingen en del oplysninger, som talte til fordel 

for indførelsen af disse målere. Formanden medgav, at bestyrelsen ikke havde 

tilstrækkelig viden på området, og det blev vedtaget at udskyde beslutningen til 

næste ordinære generalforsamling. Formanden forpligtede sig til at tage 

kontakt til Thomas og til Vandteknik i god tid inden generalforsamlingen til 

marts for at have et bedre udgangspunkt for at diskutere spørgsmålet – også 

for så vidt angår finansieringen. 
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6. På baggrund af diskussionen under punkt 5 blev der ikke foretaget ændringer af 

takstbladet, som derfor blev godkendt af forsamlingen i sin nuværende form. 

 

7. Herefter gennnemgik kassereren budgettet for 2020/2021, som blev godkendt. 

 

8. De tre bestyrelsesmedlemmer, som var på valg, Mikkel Sahl, Tommy Apel og 

Jens Hæsum Svendsen blev alle genvalgt uden modkandidater.  Kurt 

Paszkiewicz og Steen Wieder blev valgt som suppleanter. Som revisorer valgtes 

Birgitte Fløe og Jesper B. Nielsen, og Niels Skov blev valgt som 

revisorsuppleant. 

  

9. Under eventuelt diskuteredes forskelligt af mere uforpligtende art. 

 

Herefter  kunne generalforsamlingen afsluttes. 

 

 

For referatet: 

 

 

 

_______________________  _______________________ 

Jens Hæsum Svendsen   Hans Henrik Sorgenfrey, formand 


